
02 Kouzla s mednou komorou
Někteří ji už dokáží využívat. Osobně 
jsem se s tímto pojmem seznámil 
v roce 1977 u německého včelmis- 
tra G. Eiblemeira. V jeho způsobu 
včelaření bylo mnoho poučného 
pro člověka, který hledal cestu 
ke skutečně nástavkovému včelaření

04 S jakou technologií začít?
Je pro začátečníka lepší rámek 
vysoký, nebo nízký? A jaké úly mají 
budoucnost? Z těch dnešních 
se jich většina roku 2025 nedožije

08 Včela vysála 58 milionů
Od krachu Předboje uplynul rok 
a zodpovědní funkcionáři ČSV nám 
stále odmítají vysvětlit, kdo a proč 
se pustil do projektu, který si vče
laři nepřáli, o jakou sumu české 
včelařství v tomto podniku přišlo, 
zda to bylo nutné a kdo za to může. 
MV proto zjišťoval za vás

12 Chemie mám dost, chci přírodní 
produkty z přírodních úlů
Reportáž o životě a včelaření nejvý
raznější osobnosti českého nástav
kového včelařství, jehož úly jsou jen 
ze dřeva, hřebíků a šroubů. Nástavky 
jsou bez nátěru. Při prodeji medu 
zdůrazňuje, že se jeho med nese
tkává s žádnou nepřírodní chemic
kou látkou

14 Kampaň na propagaci českého 
medu -  chystá se další tunel?
Deset milionů Kč má za propagaci 
medu dostat firma, která vznikla jen 
několik dní před tím, než lukrativní 
zakázku získala

16 Ze svazu odtékaly zbytečně 
desítky milionů. Peroutkovi 
to bylo jedno
ČSV neustálým „tichým" podporová
ním obchodních subjektů vyvolával 
nerovné podmínky na trhu a tím trh 
„ubíjel". Nyní mu dochází síly -  při
šel čas na změny

19 Malá včelařská sci-fi aneb Jak 
včelaři překonali krizi
Co všechno se v naší zemi mohlo 
stát a nestalo. Kde naše včelařství 
mohlo být a není


